

Porsche Carrera Cup Deutschland 2021

Round 06: MON 2 - Highlights EN

Musik: artlist

magician%20by%20anbr%20

wasteland-survivors by evgeny-bardyuzha

happy-birthday by bamtone

00:24

The Porsche Carrera Cup - è tornato a Monza.

It's back after a rather extended break.

00:30 Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

"Unfortunately, we were not able to start at the Nürburgring due to the flood disaster. I think everyone has understanding for that. In that respect, motorsport does not take precedent.

That's why I'm glad we now have an alternative date at all and are back in Monza again. It's always legendary to be here and I'm looking forward to exciting racing."

00:45

Race at the "Temple of Speed."

00:47 Leon Köhler - Nebulus Racing by Huber.

"The atmosphere here is just mega nice and I'm always happy to be able to race here."

00:53

In bella italia.

00:54 Fabio Citignola - HRT Performance.

"In German it means, 'Hello people, welcome here in Monza.'"

01:01

Welcome to Monza for race number 11 of the current season. It's where racing action really gets rolling again.

Excitement and thrilling action - at the Temple of Speed!

01:17

Here, the 510-hp Cup Porsches zip tightly together over the curbs.

01:24

And,... sometimes directly into the gravel bed.

01:29

It's another close race. Three of them punch across the start/finish and then dash through the chicane.

01:33

Here Larry ten Voorde battles with Leon Köhler for third place. And... has to admit defeat.

Up front: Laurin Heinrich is ahead of Ayhancaan Güven, at least for the time being. The Turkish Porsche Junior takes advantage of Heinrich's little mistake and shoots to the front landing him in first place and his third podium this season. That's certainly something to be happy about!

02:07 Ayhancaan Güven - Phoenix Racing

02:15

And, he certainly earned it.

02:23

Sunday - in Monza.

Today, 20 years ago, HE was born.

On a Wednesday in Lower Franconia.

Laurin Heinrich.

And today, this Sunday, it's his birthday and he finds himself third in the overall standings.

02:34 Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing.

"Yes, it's my first birthday at the race track. This is already a mega nice day, a beautiful day as you can see. Everybody is here and the atmosphere is great. That's why I'm really looking forward to the race."

02:46

The birthday race for Laurin Heinrich.

He will start from 3rd position on Sunday.

Larry ten Voorde is at the pole; behind him Ayhancaan Güven and all the other speedy drivers.

02:55

The race started in light rain and immediately the fast Turk is able to jump out in front.

03:06

Behind him, the field is tight... so tight in fact, that a few have to take a little shortcut. It is here where Laurin Heinrich goes into a bit of a spin.

03:17 O-TON Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

"In the second chicane, I hit the curb at a bad angle. Then the car flipped and I directly spun around. I had no other chance."

03:24

Up here one more time in replay. The battle for 3rd place is fought by these two pilots here - and the one in blue makes it. Güven, ten Voorde and... Bastian Buus now lead the field

03:42

Meanwhile, Laurin Heinrich (is) on a hunt to catch up. He manages to make up a few positions and finishes sixth.

03:50

At the top it's tough but always fair. Larry ten Voorde wants to know what it's all about and take over the lead from Ayhancan Güven.

03:58

We did it! And the Italian commentators like it, too.

04:04

So the winner of the second race in Monza is Larry ten Voorde. Güven and Buss follow in 2nd and 3rd place respectively.

04:08 Larry ten Voorde - Team GP Elite.

"It was tough from the outside, but I really enjoyed it from the inside, every lap. I had a chance. Ayhancan drove mega, he defended mega well, it was very hard but fair, we even had a little contact. But all fair, I'm mega happy."

04:19

Bastian Buus is also mega happy. He achieves his first podium in the Porsche Carrera Cup. And Carlos Rivas once again becomes best ProAm. To be continued... at the Sachsenring.

Porsche Carrera Cup Deutschland 2021

Round 06: MON 2 - Highlights DE

Musik: artlist

magician%20by%20anbr%20

wasteland-survivors by evgeny-bardyuzha

happy-birthday by bamtone

00:24

Der Porsche Carrera Cup - è tornato a Monza.

Zurück nach langer Pause.

00:30 Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

„Wir konnten leider nicht am Nürburgring starten aufgrund der Flutkatastrophe. Ich denke, dafür hat Jeder Verständnis. In der Hinsicht ist Motorsport auch nicht an erster Stelle.

Deswegen bin ich jetzt froh, dass wir überhaupt einen Ersatztermin haben und wieder in Monza sind. Es ist immer legendär hier zu sein und ich freue mich auf spannende Rennen.“

00:45

Rennen im „Temple of Speed“.

00:47 Leon Köhler - Nebulus Racing by Huber

„Die Atmosphäre hier ist einfach mega schön und ich freue mich immer wieder, hier fahren zu können.“

00:53

In bella italia.

00:54 Fabio Citignola - HRT Performance

„Auf deutsch heißt das, ‚Hallo Leute, herzlich willkommen hier in Monza.‘“

01:01

Willkommen in Monza zum Saisonrennen Nummer 11.

Und da geht es wieder richtig zur Sache.

Spannung und Action - im Temple of Speed.

01:17

Hier fliegen die 510 PS starken Cup-Porsche dicht an dicht über die Curbs.

01:24

Oder auch mal direkt ins Kiesbett.

01:29

Eng geht es wieder zu. Zu dritt über Start/Ziel und dann durch die Schikane.

01:33

Hier kämpft Larry ten Voorde mit Leon Köhler um Platz 3.

Und... muss sich geschlagen geben.

Ganz vorne: Laurin Heinrich vor Ayhancan Güven.

Noch. Denn der türkische Porsche Junior nutzt diesen Fehler von Heinrich und schießt ganz nach vorne. Platz 1 und damit sein drittes Podium in dieser Saison.

Da darf man sich auch mal richtig freuen!

02:07 O-TON Ayhancan Güven - Phoenix Racing

„Ich bin sehr froh, dass sich unsere Arbeit gelohnt hat. Das Ergebnis zeigt, dass wir auf dem richtigen Weg sind. Ich bin glücklich über meinen Fortschritt in dieser Saison. Schön, dass es wieder einen großen Pokal gibt.“

02:15

Und den hat er sich mehr als verdient.

02:23

Der Sonntag - in Monza.

Heute vor 20 Jahren wurde ER geboren.

An einem Mittwoch. In Unterfranken.

Laurin Heinrich.

Und heute an diesem Sonntag ist er erfolgreicher Dritter in der Gesamtwertung - und das Geburtstagskind.

02:34 O-TON Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

„Ja mein erster Geburtstag an der Rennstrecke. Das ist auf jeden Fall jetzt schon ein mega schöner Tag wie man sieht. Alle sind hier und das ist einfach eine tolle Atmosphäre, aber deswegen freue ich mich umso mehr auf das Rennen nachher.“

02:46

Das Geburtstagsrennen für Laurin Heinrich.

Der am Sonntag von Platz 3 startet.

Ganz vorne Larry ten Voorde, dahinter Ayhancan Güven und all die anderen schnellen Piloten.

02:55

Der Start bei leichtem Regen und sofort kann sich der schnelle Türke nach vorne setzen.

03:06

Eng geht es im Feld dahinter zu. So eng, dass ein paar die Abkürzung nehmen müssen.

Laurin Heinrich ist es, der sich hier über die Strecke dreht.

03:17 O-TON Laurin Heinrich - VAN BERGHE Huber Racing

„In der zweiten Schikane habe ich den Curb in einem schlechten Winkel erwischt. Dann ist das Auto durchgeschlagen und ich habe mich direkt gedreht. Da hatte ich keine Chance mehr.“

03:24

Hier oben noch einmal in der Wiederholung.

Den Kampf um Platz 3 kämpfen diese beiden Piloten hier - und der in blau schafft es. Güven, ten Voorde und... Bastian Buus führen jetzt das Feld an.

03:42

Laurin Heinrich währenddessen auf Aufholjagd. Er kann ein paar Plätze gut machen und wird am Ende Sechster.

03:50

Knallhart, aber immer fair geht es an der Spitze zu.

Larry ten Voorde will es wissen und den Führenden Ayhancan Güven knacken.

03:58

Geschafft! Und das gefällt auch den italienischen Kommentatoren.

04:04

Der Sieger des zweiten Rennens in Monza also heißt Larry ten Voorde.

Güven und Buss folgen auf 2 und 3.

04:08 O-Ton Larry ten Voorde - Team GP Elite

„Von außen war es hart, aber von innen hat es mir richtig Spaß gemacht, jede Runde. Ich hatte eine Chance. Ayhancan ist mega gefahren, er hat mega gut defended, es war sehr hart aber fair, wir hatten sogar noch eine kleine Berührung. Aber alles fair, ich bin mega happy.“

04:19

Mega happy auch Bastian Buus, der sich sein erstes Podium im Porsche Carrera Cup holt.

Und Carlos Rivas, der mal wieder bester ProAm wird.

Fortsetzung folgt... auf dem Sachsenring.